
Dugo se već zna da u Srbiji najbolje žive funkcioneri I kriminalci, često su ta 
dva izraza bila sinonimna u Srbiji.  Sada je mnogo pametnije biti funkcioner jer ipak 
sada se poštuju ‘neki’ zakoni,  sad će beli šengen pa smo morali malo da spustimo  
loptu, i red mora da se poštuje, koliko toliko.   Što biti kriminalac I krati bez 
odobrenja kada možeš biti funkcioner pa krati I zloupotrebljavati svoj položaj a da 
ne odrobijaš ni dan, čak dobiješ i penziju.  E sad kada smo pokazali da je najbolje  
biti funkcioner dolazimo do pitanja, kakav funkcioner?  Ja mislim da je najbolje biti 
funkcioner u ministarstvu SPC…… 
Dobro, sad ti kažes “kakvo ministarstvo Srpske Pravoslavne Crkve?”  
Pa ako drzava daje pare iz kase Srpskoj Pravoslavnoj Crkvi i njeni članovi rade u 
upravnim odborima kao  naprimer u Radio Difuznoj Agenciji onda je to samo pitanje 
semantike da li se to može nazvati ministarstvom ili ne……kapiraš? 
 

Kakav je to život nekih ‘funkcionera’ Srpske Pravovslavne Crkve?  Slažemo se 
kad kažem da je ovo mala zemlja, sa skromnim primanjima, pogođena teškom 
ekonomskom krizom I da crkva, kao duhovna institucija, nebi trebala da se 
razbacuje.  Ipak neki unutar nje se razbacuju, i to široko…… 
Uzmimo za primer skoro već zaboravljenog protojereja Preanovića. Tip je 
faca……mora da je žešći  ‘funkcioner’ kada izlazi iz MUP‐a u sa 3 telohranitelja a 
ispred ulaza ga čeka gomila omladine očarana I spremna da pokida telohranitelje 
samo da bi ga pipnuli…..mada verovatno su skapirali da su tipovi profi čim su počeli 
da otkopčavaju dugmiće na sakoima, odmah su se predomislili….. 
 
Očigledno je da dva policajca 
iza Peranovića tu stoje kao 
ukras  jer ova trojca drže sve 
pod kontrolom.  Kažem ti da  
je Peranović žešći ‘funkcioner’. 
Kada malo bolje razmisliš pa 
ni Joca Amsterdam nije nikada  
tako izašao iz policiske stanice  
kad je bio saslušavan  
(verovatno ima svoje parking  
mesto rezervisano negde u  
blizini,MUP‐a s’obzirom  
koliko je puta bio saslušavan). 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 



 
 
 
   

 
Ceo hepening je izgledao kao kad  
Kevin Kostner štiti Vitni Hjuston  
od strane njenih obožavaoca u 
 filmu “Bodyguard”.   
Crni cvikeri, ozbiljne face, crni  
sakoi i pokreti koji signaliraju 
 da ispod sakoa gospoda su  
naouržana I spremna da metkom 
 odbrane protojereja. Kažem ti, 
 isto kao Kevin Kostner…….samo 
 znaš šta se desi na kraju tog filma? 
 Telohranitelj se zaljubi u klienta… 
E sad, čim su ga izveli iz stanice i  
prepašili dečurliju i ona dva  
pandura iza strpaše  oni Peranovića  
u dzip i dovidjenja…..profi nema šta.  Nema mnogo tih koji tako putuju….Ceca, 
Predsednik,  i Peranović. 
 
E ali ovo je samo javni život ‘funkcionera’ Peranovića.  Posle napornog dana u 
duhovno rehabilitacionom centru Crna Reka čovek mora da se nekako opusti, a 
pošto  

 
Peranović zove ZZ Top...Sabor 2010  
 
 
 
 
 
 



 
          
Peranović ima sredstva on se opušta malo drugačije nego običan svet (mi) pa to čini 
na svom motoru marke Harley Davidson (ekskluzivna američka marka) slušajući 
duhovne zvuke pank I hevi metal muzike…….ko zna…možda je Peranović taj koji 
treba da uvede SPC u 21vi vek?  Zamisli sabor Sprske Pravoslavne Crkve za jedno 15 
godina sa Peranovićem na čelu ……. 
 

 
Sabor SPC  
 
 
 

 
Gostovanje ZZ Top na Saboru  
 



Sve u svemu očigledno je da unutar ministarstva SPC nije loše uopšte.  Motori, 
dzipovi, telohranitelji, obožavaoci….čak i policija te ne dira…..a ako ti dune da opipaš 
I koje dete opušteno……imaš prođu….. 
 
Ivan Živković 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


